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一月盃（讓賽）（香港三級賽）  
JANUARY CUP (HANDICAP) (HKG3) 

$2,400,000 
1800 米 Metres 

 

日期 
Date 

 二○一二年一月十一日（星期三） 
Wednesday, 11 January 2012 

馬場 
Racecourse 

 跑馬地－草地 
Happy Valley – Turf  

參賽資格 
Qualification 

 評分 90 分及以上馬匹 
Horses rated 90 and above 

報名費 
Entry Fee 

 $7,200 

獎金 
Prize Money 

 總獎金 Total $2,400,000 
第一名 Winner $1,368,000 
第二名 2nd  $528,000 
第三名 3rd  $276,000 
第四名 4th  $144,000 
第五名 5th  $84,000 

配磅 
Weights 

 最高配磅可為 133 磅，自由身騎師及見習騎師將不獲減磅。 
The maximum allocated weight will be 133 lb.  No freelance or apprentice jockey allowance may be 
claimed. 

優先出賽資格 
Priority to start 

 於報名時評分較高的馬匹，將可獲得優先出賽資格。如馬匹評分相同，則以於今季內

上次出賽時勝出的馬匹佔優，其次是於季內上次出賽時獲得第二、第三或第四名的馬

匹而有關賽事距今仗不超過四十五天者。如仍有未能分辨優先出賽次序時，將以抽籤
方式決定。 

Priority to start will be given to horses with a higher rating at time of Entry. For horses of equal rating, 
priority will be given to horses which have (a) won in their last start in the current season, and then (b) 
placed 2nd, 3rd or 4th in their last start in the current season and within 45 days of this race. Balloting will 
take place if necessary. 

 

報名截止時間為二○一二年一月五日星期四上午十時正 

Entries close at 10:00 am on Thursday, 5 January 2012 


